Suleiman Zanfari: another victory in Saudi Arabian F4

Moroccan driver Suleiman Zanfari has just completed the 2024 Saudi Arabian F4 season with a fourth victory last weekend at the famous Jeddah Corniche Circuit. This puts him just off the podium in the first edition of this championship.

Suleiman got off to a good start with wins in each of the first three races in Bahrain and Kuwait, but then suffered a number of mechanical incidents in Qatar and during the first two weekends of racing in Saudi Arabia. Nevertheless, thanks to his determination, he managed to beat the bad luck to win again at the last meeting, taking his fourth victory in Jeddah on the F1 circuit.

In the second race the young Moroccan achieved an undisputed victory after leading from start to finish. An excellent start enabled him to immediately distance himself from his rivals and keep out of their reach. After 10 laps covered at a very fast pace, Suleiman was able to savour his victory, more than 2.5" ahead of the runner-up and 4.5" ahead of the 3rd-placed driver. He confirmed his great form by also scoring points in the other two races of the meeting.

The 18-year-old Moroccan Suleiman Zanfari was thus able to take 4th place in the overall standings of the FIA-certified Saudi Arabian F4 Championship, as the first Arab driver to do so after winning on three of the four circuits on the calendar.

Suleiman's thanks go to his staff, in particular his physical coach, Brazilian Gabriel Vieira, and his driving coach, Frenchman Hadrien David, who both contributed to his success.

The support of his Saudi partners and sponsors Kaiian, number 1 in VTC in Saudi Arabia, and Aramco, official sponsor of the Championship, was also much appreciated by Suleiman. We would like to thank them, as well as his fans, friends and family.

Suleiman will now return to the Campos Racing team for his next Formula 3 Regional Eurocup 3 race on the Spa Francorchamps circuit in Belgium from 19th to 20th April 2024.
Suleiman Zanfari : encore victorieux en Saudi Arabian F4
Le pilote marocain Suleiman Zanfari vient d’achever la saison 2024 de Saudi Arabian F4 en remportant une 4e victoire le week-end dernier sur le fameux Jeddah Corniche Circuit. Cela lui permet de terminer au pied du podium de la première édition de ce championnat.
Bien parti en décrochant une victoire lors de chacune des trois premières épreuves au Bahreïn puis au Koweït, Suleiman a ensuite souffert de plusieurs incidents mécaniques au Qatar et pendant les deux premiers week-ends de course en Arabie Saoudite. Néanmoins, grâce à sa détermination, il a réussi à déjouer le mauvais sort pour s’imposer à nouveau lors du dernier meeting, remportant ainsi sa quatrième victoire à Jeddah sur le circuit de F1.
C’est lors de la deuxième course que le jeune Marocain a obtenu une victoire incontestable après avoir mené de bout en bout. Un excellent départ lui a permis de distancer tout de suite ses rivaux et de se maintenir hors de leur portée. Après 10 tours parcourus sur un rythme très rapide, Suleiman pouvait savourer sa victoire à plus de 2,5’’ du second et 4,5’’ du troisième. Il confirmait sa grande forme en marquant également des points dans les deux autres courses du meeting.
Âgé de 18 ans, le Marocain Suleiman Zanfari a ainsi pu prendre la 4e position finale du championnat Saudi Arabian F4 certifié FIA, en tant que premier pilote arabe après s’être imposé sur trois des quatre circuits du calendrier.
Les remerciements de Suleiman vont à son staff, notamment son coach physique, le Brésilien Gabriel Vieira, et son coach de pilotage, le Français Hadrien David, qui ont tous deux contribué à son succès.
Le soutien de ses partenaires et sponsors saoudiens Kaiian, numéro 1 du VTC en Arabie saoudite et Aramco, sponsor officiel du championnat, a également été très apprécié par Suleiman. Qu’ils en soient remerciés au même titre que ses fans, ses amis et sa famille.
Suleiman va maintenant retrouver le team Campos Racing pour sa prochaine course en Formula 3 Régionale Eurocup 3 sur le circuit belge de Spa Francorchamps du 19 au 20 avril 2024.
